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Alweer gewonnen!Alweer gewonnen!
Het gaat best lekker de laatste tijd met onze 
juridische procedures. Gelukkig maar. We heb-
ben 25 rechtszaken lopen en dat is duurder en 
zwaarder dan we feitelijk aan kunnen. Erg prettig 
dus, als er binnen één week maar liefst vier van 
de lijst kunnen worden geschrapt. Nog prettiger 
is, dat dit bij drie van vier komt omdat we die 
overduidelijk hebben gewonnen. Het afschieten 
van knobbelzwanen in de provincie Gelderland, 
aangespannen in samenwerking met de Vogel-
werkgroep Zutphen, hebben we helaas verlo-
ren. Op basis van door de rechtbank volledig 
verkeerd begrepen informatie. In Zuid-Holland 
wonnen we een soortgelijke procedure glansrijk, 
maar de onzinnige vergelijkingen van de recht-
bank in Arnhem ging daar volledig aan voorbij. 

Alleen een advies van de StAB had dit kunnen 
redden. De Stichting Advisering Bestuursrecht 
heeft deskundigen, die alle betrokken partijen 
ondervragen en vervolgens advies uitbrengen 
aan de Rechtbank, die zelf uiteraard helemaal 
niets van Knobbelzwanen weet. Daarom is ze 
dolblij met een onafhankelijk rapport van des-
kundigen en neemt ze de adviezen van de StAB 
eigenlijk altijd over. Tot nog toe zijn alle advie-
zen van de StAB altijd volledig in ons straatje. 
Geen toeval natuurlijk, we hébben gewoon gelijk. 
Jammer is echter, dat de StAB alleen kan worden 
ingeschakeld door de rechtbank zélf. Wij kunnen 
hun hulp niet inroepen, dat initiatief moet van 
de rechtbank komen.

Rechtszaken
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De provincie Groningen heeft de ontheffing om 
reeën te schieten vanwege de verkeersveiligheid 
(!) zelf ingetrokken. Dat idiote argument wordt al 
jaren gebruikt in alle provincies om jaarlijks zo’n 
25.000 volledig beschermde reeën te 
schieten. Al jaren hebben wij weten-
schappelijk bewijs, dat jacht de kans 
op aanrijdingen absoluut niet ver-
mindert, maar tot voor kort geloofden 
de rechtbanken slechts dat argument 
van verkeersveiligheid. De kentering, 
mede doordat belangrijke deskundigen van on-
verdachte huize ons standpunt delen, is duidelijk 
ingezet. En in vele gebieden – de hele kuststrook, 
NO-Overijssel – wordt al jaren niet meer op reeën 
geschoten. Zonder dat er daardoor problemen 
ontstaan. Ook de rechtbank in Middelburg heeft 
om die reden de jacht op reeën verboden. 

In het voorjaar van 2021 werden we gewaar-
schuwd dat er op het nieuwe Groene Strand op 
Ameland in het broedseizoen een grootscheepse 
operatie zou worden uitgevoerd om badgasten 
over mooi wit zand naar de zee te kunnen laten 
lopen. Terwijl daar uiterst schaarse en kwetsbare 
soorten als dwergstern en strandplevier broeden. 

Volgens de provincie Friesland was voor die ac-
tiviteit geen vergunning nodig. En dat terwijl het 
Natura2000 gebied is…. Nog nooit hebben we zo 
snel een uitspraak van de rechter gehad: Binnen 

een week en net op tijd werd de 
grootschalige zanddepositie ver-
boden. In het kwetsbare gebied 
zelf stonden hier en daar bordjes 
met het vriendelijke verzoek, 
het gebied niet te betreden. Wij 
eisten een effectievere bescher-

ming. We kregen niet helemaal wat we wilden, 
maar de resultaten in 2024 zijn zo goed dat we 
van een verder beroep afzien. Rijkswaterstaat  
controleert er drie dagen in de week. Er zijn al 
boetes uitgedeeld. Een Boa van Staatsbosbeheer 
komt er ook regelmatig. Het resultaat is indruk-
wekkend. De dwergstern broedde succesvol met 
100 paar. De strandplevieren hadden tientallen 
jongen en voor het eerst broedden er zelfs Lepe-
laars en Kluten. Kortom: groot succes! Geen 
beroep.

In korte tijd vier juridische procedures minder! 
Dat scheelt een hoop tijd en geld. Maar nog wel 
205 te gaan…

“We hébben 
gewoon gelijk”
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